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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Mercimek, un ve irmik 
pazarlarını kaybettik

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

10 Haziran 2012 tarihli yazısıdır.

Artık şu yakın 
tarihimizi öğrensek... 

2’DE

Köşe Taşı 

Ayşe Nur Yılmazer / Turizmci
ayseyilmazer@arsan.com.tr 

CHRISTOF COLOMB’UN 
YUMURTASI VE ARSAN 

SEYAHAT MERKEZİ

4’TE

4’TE

Kolejtepe’de ne 
yapılması gerektiği 

halka sorulsun!.. 

4’TE

4’TE

Her türlü eğitimi aldıktan sonra, şahane 
bir yemek yedik. Geminin aşçısı süper. 
Bir de kendim salata yapabiliyorum, çok 
mutluyum. Zeytinyağı ve balsamik sirke 
süper. Gemide birden fazla restoran var. 
İlk gittiğimizde garsonumuz Hindistanlı 
Amid’di. Turizm okumuş, önce Dubai’de 
Nisan ayından itibaren de bizim gemide 
çalışıyormuş. Çay istiyoruz diye, nereden 
getirdi bilemedim, bize çay getirdi. Gezinin 
sonunda ona güzel bir bahşiş vereceğiz. 
Çok akıllı bir çocuk.

15 Eylül Pazar günü, Güneydoğu 
Anadolu’nun ilk seyahat acentası olan 
Arsan Seyahat Merkezi, 38. yılını doldurdu 
ve 39. yıldan gün almaya başladı.

Kuruluş öykümüz çok sürükleyici bir 
film tadında. 1618 sayılı kanun gereği 
Turizm Bakanlığı bünyesinde kurulması 
gereken bölgenin ilk seyahat acentasının 
kuruluş evraklarının hazırlanmasından 
bakanlık onayına kadar geçen serüven, 
gerçekten, inanılmaz keyifli ve bir o kadar 
da zorlayıcı olmuştu. 

Cuma’yı Cumartesine bağlayan 
günün erken saatlerinde, Rasim Ozan 
Kütahyalı, Ümit Zileli gibi sıradışı 
insanların yer aldığı Beyaz TV’de 
Latif Şimşek’in modere ettiği Dinamit 
adlı programda şaşkınlıkla izlediğim 
görüntüler ve iddialar bomba gibi 
patladı.

Ben rahmetli cumhurbaşkanı Turgut 
Özal’ın öldürüldüğü iddialarına 
inanan birisi olduğum için, programda 
Atatürk’ün öldürülmüş olabileceği 
iddiası ortaya atılıp resimler gösterilince 
dehşete kapıldım.

İlimizde ihracat yarı yarıya 
azaldı 1985 yılının ilk üç ayında 
Gaziantep'ten 40 Milyon Dolarlık 
ihracat gerçekleştirildi. Yaklaşık 
18 Milyar Türk Lirası karşılığında 
22 değişik ülkeye Gaziantep'ten 
yapılan ihracat bu yılın ilk üç 
ayında 40.033.588. Doları bulurken, 
geçen yılın aynı dönemine göre 
yüzde 48,2 oranında azalma 
gösterdi. 

Gaziantep-Kahramanmaraş Tabip 
Odaları Başkanı Prof. Dr. Kemal Bakır, 
Şahinbey Belediye Başkanı Ömer Can'ın, 
Gaziantep'te önemli ölçüde yatak sıkıntısı 
olduğu halde, Sağlık Bakanlığı'ndan nikah 
salonu yapmak için aldığı Kolejtepe'deki 
hastane binasının mutlaka bir sağlık 
kurumu olarak değerlendirilmesi 
konusunda tüm Gazianteplilerin hem 
fikir olduğunu söyledi. 

Türkiye genelinde ‘Sağlıklı Eğitim, Güvenli Okul’ sloganıyla başlatılan kampanya 
kapsamında Gaziantep İl Milli Eğitim Müdürlüğü önünde basın açıklaması yapan Eğitim 
İş Sendikası yöneticileri, ‘Eğitim sistemimiz, iktidarın yanlış politikaları ve Milli Eğitim 

Bakanlığı’nın ihmalkâr tutumu nedeniyle alarm veriyor’ ifadelerini kullandı

Çocuklarımızın geleceği, güvenliği ve Çocuklarımızın geleceği, güvenliği ve 
sağlığı siyasi hesaplara kurban edilemezsağlığı siyasi hesaplara kurban edilemez

4’TE

Şube Başkanı Ali Arpat, 
‘’Yaklaşık 20 milyon 
öğrencinin eğitim öğretim 
yılına başladığı bu dönemde, 
okullarımızda temizlik ve 
güvenlik personeli eksikliği, 
hem eğitimin niteliğini hem 
de çocuklarımızın sağlığını 
ciddi şekilde tehdit ediyor. 
Eğitimde tasarruf olmaz. 
Çocuklarımızın geleceği, 
sağlığı ve güvenliği siyasi 
hesaplara kurban edilemez’’ 
dedi. 

Gaziantep Şehir Hastanesi A poliklinik önünde bir araya gelen aile 
hekimleri ile sağlık çalışanları, vergi de adalet taleplerini bir kez dile getirdi

Sabit gelirliler, enflasyon ve 
ekonomik krizin yükü altında eziliyor

Dr. Murat 
Oktay, ‘’Emeğiyle 
geçinmeye çalışan, 
enflasyonun ve 
ekonomik krizin 
yükü altında ezilen 
tüm ücretliler, 
sabit gelirliler için 
vergide ve gelirde 
adalet istiyoruz. 15 
Eylül de aldığımız 
ücret, yapılan 
enflasyon fark 
artışına rağmen bu 
yılın Ocak ayında 
aldığımız ücretin 
altında kaldı’’ 
tespitinde 
bulundu. 

Kadınlarda beklenen yaşam süresinin en düşük olduğu il 78,7 yıl ile Antep 

Yaşam süresi en düşük 
iller Kilis ve Antep oldu

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), 2021-2023 döneminde Türkiye genelinde doğuşta beklenen yaşam 
süresinin 77,3 yıl olduğunu açıkladı. Antep, ortalama beklenen yaşam süresi en düşük iller arasında 
Kilis’ten sonra ikinci sırada yer aldı. Kadınlerda beklenen yaşam süresinin en düşük olduğu il Antep oldu.

Yaşam süresi en yüksek il 
Tunceli, en düşük Kilis

Doğuşta beklenen yaşam süresinin en 
yüksek olduğu il 80,8 yıl ile Tunceli oldu. 
Tunceli'yi, 79,7 yıl ile Şırnak ve Mardin takip 
etti. Beklenen yaşam süresinin en düşük 
olduğu il ise 76,1 yıl ile Kilis oldu. Kilis'i, 76,2 
yıl ile Gaziantep ve 76,8 yıl ile Adana izledi. 
Erkeklerde doğuşta beklenen yaşam süresinin 
en yüksek olduğu il 78,1 yıl ile Tunceli oldu. 
Tunceli'yi, 77,1 yıl ile Mardin ve 77 yıl ile 
Bingöl izledi.

Erkeklerde beklenen yaşam süresinin en 
düşük olduğu il ise 73,2 yıl ile Kilis oldu. 
Kilis'i, 73,6 yıl ile Gaziantep ve 74 yıl ile 
Kırklareli, Edirne ve Adana takip etti. 
Kadınlarda doğuşta beklenen yaşam süresinin 
en yüksek olduğu il 83,6 yıl ile Tunceli oldu.

Tunceli'yi, 83,3 yıl ile Şırnak ve 82,5 yıl ile 
Muğla izledi. Kadınlarda beklenen yaşam 
süresinin en düşük olduğu il ise 78,7 yıl ile 
Gaziantep oldu. Gaziantep'i, 79,1 yıl ile Kilis ve 
79,2 yıl ile Kütahya ve Hatay takip etti.

Oba Makarna’da 
patlama nedeniyle 

3-6 ay üretim 
duracak

Şirketin 
KAP'a yaptığı 
açıklamada 
tam kapsamlı 
sigorta altında 
bulunduğu 
kaydedildi.

Direnişteki Akcanlar işçileri boykot başlattı:

'Otellerde sefa fabrikada cefa''Otellerde sefa fabrikada cefa'
Hakları için 32 gündür direnen Akcanlar Tekstil 

işçileri, işverene ait Divan Otel ve Grand Otel’e 
yönelik, sosyal medyada boykot kampanyası başlattı.
işçilerinin yedili çalışma sistemi dayatmasına, vergi kesintilerine ve 

kötü çalışma koşullarına karşı başlattığı direniş 32. gününde devam etti. 
İşçilerin örgütlü oldukları Birleşik Tekstil Dokuma ve Deri İşçileri 

Sendikası (BİRTEK 
SEN) işverene ait 
Divan Otel ve Grand 
Otel'e yönelik sosyal 
medyada boykot 
kampanyası başlattı. 4’TE

Pazar sıkıntısının, diğer AB Pazar sıkıntısının, diğer AB 
ülkelerine yayılmamasını diliyoruzülkelerine yayılmamasını diliyoruz
GSO Meclis Başkanı Adil Sani Konukoğlu, 

Gaziantep'in sanayisi, ihracatı, istihdam 
olanakları, kültürel ve gastronomi değerleriyle 
büyük bir potansiyele sahip olduğunu, bu 
potansiyeli artırmak adına yürütülen çalışmaların 
kent adına çok değerli girişimler olduğunu söyledi.

Gaziantep Sanayi Odası Eylül 
Ayı Meclis Toplantısı, Meclis 
Başkanı Adil Sani Konukoğlu 
başkanlığında, Yönetim 

Kurulu Başkanı Adnan 
Ünverdi, Meclis ve Meslek 
Komite Üyelerinin katılımıyla 
gerçekleştirildi. 4’TE

Turizm 
sektörü 
üzerindeki 
tahakküme 
boyun 
eğemeyeceğiz

Bakan, 
TÜRSAB’ı yok 
etme projesinden 
vazgeçmemiş, 
yeni bir atağa 
hazırlanıyor

Kültür ve Turizm 
Bakanı Mehmet 
Nuri Ersoy’un, 
TÜRSAB ile ilgili 
sözlerine tepki 
gösteren GAP 
BTK Başkanı 
İbrahim Halil 
Kılınç, ‘’TÜRSAB, 
sektör üzerinde 
oluşturduğunuz bu 
tahakküme boyun 
eğmeyecek, haksız 
rekabetiniz ve 
tekelinizle mücadele 
etmeye devam 
edecek’’ dedi. 4’TE
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
KALKANCI ECZANESI

İnönü Cad. N:70/A ( Eski Garajlar’ da-Murat Otel’i 
Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 252 4246

ERAY ECZANESI
ONUR MAH. 7 NOLU CAD. NO:49 (Su Deposu Civarı, 

Onur Sağlık Ocağı Karşısı) ŞAHİNBEY/GAZİANTEP / 
ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 332 00 00

ÇİMEN ECZANESİ
Bozoklar Mah. 177 No.lu Cad.No:24/B(Perilikaya Sağlık 

Karşısı) / ŞAHİNBEY / Telefon : 0 342 2254092
BURAK ECZANESİ

Binevler Mahallesi Üniversite Bulvarı No:142B/A 
(Eski Renault-Dacia) Bayii yanı, Bulvar Kebap karşısı / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 231 73 78
FERYAL ECZANESİ

Akkent Mah.134016 Nolu Cad(Akkent Millet Camii 
Civarı-Ercan Oyuncak Arkası-Tambu Baklava Arkası-

Günsev2 Sitesi Yanı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0532 680 88 27
AKPINAR ECZANESİ

Güneykent Mahallesi 102230 Nolu Cadde No:45/108-
109 (Güneykent Türkiye Petrolleri Yanı, Defa Life 

Hastanesi civarı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0535 207 27 04
ADIBELLI ECZANESI

Deniz mah. 83039 sk. No:26/A (Deniz semt pazarı 
civarı , yeni İşkur binası karşısı - M. Ali Özkara ASM) / 

ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 3607722

YENI UMUT ECZANESI
Karataş 1 Bölge (Winmar Karşısı-Barbaros Ersaatçi 

Camii Arkası) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 371 60 90

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
ZAMBAK ECZANESİ

MÜCAHİTLER MAHALLESİ 52007 NOLU SOKAK 
NO:4/F(Olay TV arkası, Şehitkamil Kongre Merkezi 

karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 3426060585

SİBEL FAKILI
Değirmiçem Mahallesi Gazi Muhtar Paşa Bulvarı 

No:43/D (ÇETİNKAYA’NIN ÇAPRAZI, HAS EKMEK 
YANI) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0530 601 34 27
IHLAMUR ECZANESİ

Şehirgösteren Mahallesi 68002 Nolu Cadde No:13/B 
(Celile Refik Danış ASM Yanı / Taylan Doğan Koleji) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0531 012 36 36

EMEK ENSAR ECZANESI
Ali Nadi Ünler Bul. No:58/A (Emek ASM Yanı-MİGROS 

Çaprazı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 321 69 94

FİNCAN ECZANESİ
Çıksorut Mahallesi 15019 Nolu Sokak No:162B İnayet 
Topçuoğlu Hastanesi Civarı. Zom Zom giyim yanı. 

Gaziantep/ŞEHİTKAMİL / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 05068582763

SEHER ECZANESİ
Özgürlük Mah. 68 Nolu Sok No:52 (Şehitkamil Dev.

Hast.Civ.-Özgürlük Uzay Çatı Yanı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423249049
GELGEÇ ECZANESİ

Karacaahmet mah. 38008 cadde No:23/B ( Karacaahmet 
Sembol Market çaprazı - Yılda petroller civarı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 503 26 27
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Artık şu yakın 
tarihimizi öğrensek... 

i

Patmos Adası

Dinamit adlı programda 
şaşkınlıkla izlediğim görüntüler 
ve iddialar bomba gibi patladı. 

Ben rahmetli cumhurbaşkanı 
Turgut Özal’ın öldürüldüğü 
iddialarına inanan birisi 
olduğum için, programda 
Atatürk’ün öldürülmüş 
olabileceği iddiası ortaya atılıp 
resimler gösterilince dehşete 
kapıldım.

                    ***
Ankara Büyükşehir Belediye 

Başkanı hemşerimiz Melih 
Gökçek’in oğlu Osman 
Gökçek’in oğlunun sahibi 
olduğu Beyaz TV’de Ankaralı 
işadamı ve koleksiyoncu 
Muhammed Yüksel, Atatürk’ün 
öldürüldüğünü ve otopsi 
yapılırken vücudunun açıldığını 
iddia etti. Bunu kanıtlayan 
fotoğrafların (negatiflerinin) da 
elinde olduğunu ileri sürdü.

Yayın sırasında konuşmacılara 
sms’lerden iddia sahibi 
koleksiyoncu Muhammed 
Yüksel’in aklı başında, tanınmış 
bir insan olduğu bilgisi geldi.

                    ***
Televizyonda bunları 

şaşkınlıkla izlerken aklım 
aynı zamanda bir başka garip 
olaydaydı.

Malatya Zirve Yayınevi’nde 
Alman uyruklu Tilman 
Ekkehart Geske, Necati Aydın 
ve Uğur Yüksel’in boğazlarının 
kesilerek öldürülmesiyle, 
Hrant Dink ve Rahip Santoro 
cinayetlerinde “Adam 
öldürmeye azmettirmek”, 
“Silahlı örgüt yöneticiliği ve 
üyeliği” suçlamaları ile Tolon 
için iki kez ağır müebbet istendi.

Savcının iddianamesi böyle. 
Tolon kabul etmedi.

                   ***
Cumartesi günü Milliyet 

Gazetesi de Adnan Menderes ile 
ilgili bir iddiaya yer verdi:

“27 Mayıs 1960 askerî darbesi 
sürecinde idam edilen dönemle 
ilgili Genelkurmay Başkanı 
Orgeneral Rüştü Erdelhun’un 
hatıralarının ortaya çıkmasının 
ardından, üç dönem eski 
DYP Denizli milletvekilliği 
yapan Mustafa Kemal Aykurt, 
darbeciler tarafından idam 
edilen dönemin Başbakanı 
Adnan Menderes’in naaşıyla 
ilgili çarpıcı bir iddiada 
bulundu. Aykurt, o dönemde 
görev yapan ve şu anda 70 
yaşında olan bir askerden aldığı 
istihbarata göre Menderes idam 
edildikten sonra naaşının demir 

bir kafes içinde denize atıldığını, 
şu anda İstanbul Vatan 
Caddesi’ndeki anıt mezarına 
ise o sırada ölen bir bekçinin 
koyulduğunu iddia etti. Aykurt, 
iddiasının kanıtlanması için 
DNA testi yapılmasını istiyor.”

                    ***
Ne dersiniz?
Bence bu gibi iddiaların 

devamına hazır olmak gerekir. 
Akla zarar epey gerçeğin 
aydınlığa çıkacağını tahmin 
ediyorum.

Başbakan Erdoğan bazen 
televizyonda öfkeyle bağırıp 
çağırırken bilinçaltını okumaya 
çalışıyorum. Kendinden emin 
konuşuyor. Kimbilir onun 
bilipte bizim bilmediğimiz neler 
var neler!.. 

Bu güzel ülkenin vatandaşları 
maalesef, en azından ben, 60-
70 senelik yakın tarihini hiç 
bilmiyorlar. Her şey gizli!

Ülkenin ali menfaatı(!) için 
herşey gizleniyor!

Oysa Batı’da belli bir süreden 
sonra, örneğin İngilizler en fazla 
50 sene gizli tutuyorlar, herşey 
kamuya açıklanıyor.

Bizim bildiklerimiz, 
bilmediklerimizin yanında 
denizde kum taneleri gibi… 

Dağ kanunu

Aykut Tuzcu’nun 
10 Haziran 2012
tarihli yazısıdır

Kürşad Tüzmen, Gaziantep’in 
vekiliydi ve de bakanımızdı.

Sonra gözden düştü, Erdoğan 
onu milletvekili bile yapmadı.

Halen CHP Milletvekili 
olan Aydın Ayaydın, daha 
evvel Vatan Gazetesi’nde 
yazarken Tüzmen’in bir takım 
yolsuzluklarını sütununa 
taşımış, sonra da yazdığı ‘El 
Tüzmen’ isimli kitap çok ses 
getirmişti. 

                     ***
Geçenlerde tesadüfen aynı 

uçağın yolcuları olunca, 
Tüzmen’in ayranı kabarmış, 
Ayaydın’a saldırmış, 
yakınındakiler zorla müdahale 
etmişlerdi.

Gazeteciler daha sonra 
bu konuyu kendisine 
sorduklarında, “Validesine 
ve ailesine hürmetlerimi 
iletmiştim, onu neden 
yazmıyorsunuz” diye de işi 
iyice çirkinleştirmişti.

                    ***
Önceki gün Ayaydın’ın oğlu, 

Necati Kurmel’in torununun 
düğününde dans pistinde 
Tüzmen’e kafa atıyor, yere 

düşünce de tekmeliyor!
fiu hale bakın!
Birisi Türkiye 

Cumuhuriyeti’nin 
müsteşarlığını, bakanlığını 
yapmış, diğeri bir kamu 
bankasınn genel müdürlüğü 
görevinde bulunmuş, şimdi de 
milletvekili, ama hesaplaşma dağ 
kanununa göre yapılıyor.

Allahaşkına, burada anaların 
ne suçu var da küfrediliyor? 
Düğün sahibinin ne günahı var 
da o güzel gece mahvediliyor? 
Hiç utanmıyorlar mı acaba?

                      ***
Tüzmen, “İyi ki o sırada 

silahıma sarılmadım, katliam 
yapabilirdim” diyor.

Ayaydın da, “Biz Mardin’in 
büyük bir aşiretinden geliyoruz” 
diyor veya demek zorunda 
kalıyor.

Onlar böyle hesaplaşırsa, 
burada da onları örnek alacak 
çok insan çıkar. Hani, siyasetçiler 
topluma örnek insanlar ya…Cuma’yı Cumartesine bağlayan 

günün erken saatlerinde, Rasim 
Ozan Kütahyalı, Ümit Zileli gibi 
sıradışı insanların yer aldığı Beyaz 
TV’de Latif Şimşek’in modere ettiği

Her türlü eğitimi aldıktan sonra, şahane bir 
yemek yedik. Geminin aşçısı süper. Bir de kendim 
salata yapabiliyorum, çok mutluyum. Zeytinyağı 
ve balsamik sirke süper. Gemide birden fazla 
restoran var. İlk gittiğimizde garsonumuz 
Hindistanlı Amid’di. Turizm okumuş, önce 
Dubai’de Nisan ayından itibaren de bizim gemide 
çalışıyormuş. Çay istiyoruz diye, nereden getirdi 
bilemedim, bize çay getirdi. Gezinin sonunda ona 
güzel bir bahşiş vereceğiz. Çok akıllı bir çocuk. 
Ona dedim ki: “hani şu televizyonda gezi gemileri 
filan olurdu, oradaki garsonlar filan, kendimi öyle 
hissediyorum!” Pek sevindi.

Kuşadası’ndan ayrıldıktan 2-3 saat sonra Patmos 
adasına geldik. Ada pek küçük, gemiden inince 
direk çarşının içerisine giriyorsunuz. Tur almaya 
gerek yok. Ancak, iki önemli kilise var, onların 
Anadolu ile bağı da bulunuyor. Ancak, taksi 
kiliselerin dibine gitmiyor, 20 dakika kadar dik 

ve kaygan taşların üzerinde tırmanmak gerekiyor. 
O işe hiç girmedim. Eski Ayfer değilim, öyle keçi 
gibi bir yerlere tırmanamıyorum.

Çarşıda gezerken, şuradan bari bir mum 
dikeyim dedim, Diana da ilgilendi. Çarşı içinde 
sevimli küçük bir kilise var, fakat kapalı. Meyer 
bu Yunanlılar pazardan pazara yani ayinden ayine 
açarlarmış kiliseleri. Sahi, Papaz bütün hafta ne 
yapıyor acaba? Bu bilgileri bitişikte ki butik sahibi 
hanımdan aldım. Kesin bilgi!

Gemide donuyoruz, klimalar çok soğuk, şu 
anda da üzerimde mont var. Ama hava sıcak 
aslında, Patmos tam olması gereken sıcaklıktaydı, 
güneş hükmünü 
kaybetmişti zira. 
Biraz gezdik, ben 
öyle minik minik 
dükkanları pek 
severim, hemen de 
yoruldum. Kocam 
yorulduğuma çok 
sevindi, yorulunca 
para harcayamadım 
tabii. Neyse, 
rüzgar alan bir 
kahveye oturduk. 
Ne içeceğiz? Ben, 
defalarca geldim 
buralara, soğuk 
kahvelerini falan sevmem. Diana dedi ki: “sider 
içelim”. Hemen anladım apple sider demek istiyor. 
Apple sider, mayalanmış elma suyu bir nevi. 
Gittim sordum varmış. İki tane buzla ısmarladım. 
Şişenin üzerini okudum içerisinde 4,5 oranında 
alkol var. Ve şişenin tepesinde “yasaklı meyve” 

yazıyor, dalga geçiyor. Havva, elma yediği için 
cennetten kovulmuştu ya. İçerisinde buz olan 
bardağa biz boşalttık yasaklı meyve içeceğini. 
Böyle bir tat olamaz! Ayy bira düşünün ama 
elma suyundan yapılmış. O kadar beğendim ki, 
dönerken Rodos’ta duracağız, oradan alıp, sadece 
bir adet valizime koyayım, daha fazlası risk olur.

Bu kızlar geminin en üst güvertesinde dans 
ediyorlardı. Sonra bizimle de dans ettiler çok 
iyi spor oldu. En sonunda da erik dalı çaldılar, 
aklımda Ebrar’la oynadım.

Akşam tiyatro salonunda muhteşem bir show 
vardı, dans edenler hep aynı ekip herhalde. Ne 
kadar çeşitli kostümleri var… zevkle seyrettim. 
Daha sonra da bar kısmında yine üçlü şarkıcı 
gurubu vardı. Bizi çok eğlendirdiler.

Geminin en kötü müşterileri -para harcamak 
anlamında- biziz sanırım. Hiç içki içmiyoruz. 

Hatta yemeklerde ikram edilen şarabı bile 
içmiyorum, tadını beğenmedim. İnsanlar show 
seyrederken çok içiyorlar. Garsonlar habire içki 
taşıyorlar. Sünger gibiler…

Yazmayı unuttum galiba. Gemiye girerken 
pasaportlarımızı aldılar, dönüşte verecekler. 
Pasaport yerine, kimlik bilgilerini içeren bir 
kartım var. Kart aynı zamanda oda anahtarı ve 
gemi içerisinde kredi kartı görevi görüyor. Kıyıya 
çıkarken kartımı okutuyorum, aynı şekilde geri 
geldiğimde de kartımı okutuyorum. Büyük 
kolaylık.

Sabahtan yine en geç 06:00’da uyanmalıyım. 
07:00’de Atina’da/Pire’de olacağız. Müzeyi yeniden 
düzenlemişler ben de görmek istiyorum.

Yazıya oturmadan geminin açık hava 
bölümlerini turladım, hava şahaneydi. İrili 
ufaklı adaların ışıkları, gözlerimi bayram ettirdi. 
Keşke uykum gelmese, onları seyretsem. Aslında 
odamdan da seyredebilirim manzarayı da yatmak 
gerek. 
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Geçtiğimiz yıllarda olduğu 
gibi Gaziantep' ten yapılan 
ihracat malları geleneksel 
tarım ürünlerinden 
oluşurken, sanayi ürünleri 
ve özellikle Pamuk ipliği 
ihracatının çoğunluk 
sağladığı görüldü. 

Gaziantep'ten yapılan 
ihracatın büyük bir bölümünü 
teşkil eden canlı koyun 
ihracat mevsiminin kapanmış 
olması da ihracattaki azalma 
nedenlerinden birisidir. 

Geçtiğimiz yıllarda dış 
pazarlarda çok iyi talep 
gören, mercimek, un ve irmik 
ihracatı, çeşitli olumsuz 
propagandalar nedeniyle 
pazarlarını kaybetmiş 
durumda. 

Küçük ve orta düzeydeki 
ihracatçılarımızın pek 
faydalanamadığı ihracatta 
vergi iadesinin azaltılarak 
Ekim 1985 sonuna kadar 

kaldırılması ve yerine 
kaynak kullanımı destekleme 
fonunun konulması olumlu 
bir davranış olmuştur. 
Böylece ihracatçılarımız 
iç piyasadaki fiyat 
istikrarsızlığı bu yolla 
biraz olsun giderebildi. 
Şehrimizden yapılan 3 
aylık ihracat döneminde 
12 milyon Dolarlık ihracat 
ile Pamuk ipliği ilk sırayı 
alırken, 3 Milyon Dolar 
ile canlı hayvan ve 2,5 
Milyon dolar ile Mercimek 
izlemektedir. Geçtiğimiz 
yıllarda Gaziantep'ten çeşitli 
ülkelere yapılan ihracatta ilk 
sırayı alan Suudi A- rabistan, 
bu yıl 5,6 mil yon Dolar ile 
ikinci sı rada yer aldı. Irak 
9,8 milyon dolar ile ilk sırada 
bulunurken bu dönemde 
AET ülkeleri ihracat yapılan 
ülkeler içerisinde önemli yer 
tutuyor.

İlimizde ihracat yarı yarıya azaldı... Üç ayda 18 milyarlık ihracat yapıldı

Mercimek, un ve irmik Mercimek, un ve irmik 
pazarlarını kaybettikpazarlarını kaybettik

1985 yılının ilk üç ayında Gaziantep'ten 40 Milyon Dolarlık ihracat gerçekleştirildi. Yaklaşık 18 
Milyar Türk Lirası karşılığında 22 değişik ülkeye Gaziantep'ten yapılan ihracat bu yılın ilk üç ayında 
40.033.588. Doları bulurken, geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 48,2 oranında azalma gösterdi. 

Mutluluk Tapusu evlenme 
cüzdanları uluslararası oldu. 
Evlenme cüzdanlarının yeni 
adı da «Uluslararası Aile 
Cüzdanı» oldu. Uluslararası 
aile cüzdanlarının 
Türkiye'de kimlik olarak 
kullanılamayacağı açıklandı. 
Şekli değişik olan yeni 
cüzdanlarda eşlerin resmi 
bulunmuyor ve 9 ayrı dilde 
açıklama yer alıyor. 

Nüfus ve Vatandaşlık 
müdürlüğünden edindiğimiz 
bilgiye göre, «Uluslararası 
Aile Cüzdanları» uzun 
süreden beri çiftlere veriliyor. 
Şu ana kadar şehrimizde 
20-25 civarında çifte, 

yeni aile cüzdanlarından 
verildi. İlgililer Bakanlar 
kurulunca yeni bir evlenme 
yönetmeliği hazırlandığı, 
bu yönetmelik yürürlüğe 
girdiği taktirde uygulamanın 
daha da yaygınlaşacağını 
bildirdiler. Yeni aile 
cüzdanlarında resim 
bulunmadığı ancak bundan 
sonra resim konulacağı 
bildirildi. 

İsteyen vatandaşların nüfus 
müdürlüklerine müracaat 
ederek, evlenme ve nüfus 
cüzdanlarını getirdikleri 
taktirde «Uluslararası Aile 
Cüzdanı» alabilecekleri 
açıklandı.

Evlenme cüzdanları: 
“Uluslararası Aile Cüzdanı” oldu

İsteyen vatandaşlar eski evlenme 
cüzdanlarını yenileriyle değiştirebilecek

Emeklilerin çilesi bitmiyor. Aybaşında 
Ziraat Bankasından emekli maaşını 
fazla yorulmadan alan emekliler 
aynı uygulamanın vergi iadelerinde 
de yapılmasını, saatlerce kuyrukta 
beklemek istemediklerini belirtiyorlar. 
Gazetemize ulaşan bu şikayet üzerine 
yetkililerle görüştük. Çoğunluk yaşlı 
ve rahatsız olan bu kişilerin Ziraat 
Bankasının çeşitli şubelere dağıtılarak 
ödemelerin daha kolay yapılmasının 
mümkün olup - olmayacağını, 
ödemelerin geç yapılmasının 
gerekçelerini sorduk.

Banka yetkilileri şunları söylüyor. 
«Emekli sandığından ve sigortadan 

gelen vergi iadelerini gösteren listeler 
geç geliyor. Vergi iadesi ödemesini 
yapmak, emekli maaşını ödemekten 
çok farklı bir olaydır. Maaş bir tek çekle 
ödenir. Vergi iadesinde tek, tek faturaları 
incelemek gereklidir. Kontrol etme, 
fiş kesme zaman alıyor. Bir ayda pek 
çok emekli birden başvurunca haliyle 
güçlük çekiliyor. 3 bin işçi emeklisi, 

3 bin 500 memur emeklisi, 6 bin 500 
de 65 yaş emeklisi var. Birde normal 
memurlarımızın ödemesi ve öğrenci 
kredileri girince sıkıntı artıyor.» 

-Ödemelerin başka şubelerinizden 
yapılması mümkün değil mi? 

«Buna biz karar veremeyiz. Emekli 
Sandığı ile Ziraat Bankası Genel 
Müdürlüklerinin karşılıklı anlaşması 
gerekir. Bizim şifahen söylememizin 
de bir yararı olamaz. Ancak 
emeklilere şunu Gazeteniz aracılığı ile 
duyurabiliriz. Tüm emekliler Emekli 
Sandığı Genel Müdürlüğüne başvurarak 
nakil dilekçesi vermeliler. Böylece 
başka bir şubemizden ödeme yapmak 
mümkün olacaktır. Merkez başka 
şubeye nakil için mutlaka emeklinin 
başvurusunu ister. 

-Peki bu sizce çözüm olacak mıdır? 
«Bu da pek çözüm olmaz. En çok 

başvuru olsa bile bin 500 kişi olur. 
Oysa biz 12 binden fazla emekliye 
ödeme yapıyoruz. Merkez bir ayarlama 
yapmalıdır.»

Emekliler için yeni bir kuyruk oluştu
Emekli maaşlarındaki kuyruk nasıl 

kalktı ise, Vergi iadelerindeki kuyruk da kalkmalı

Fotoğrafçılar derneği tarafından yapılan 
açıklamada her yıl özellikle ilkokullarda 
bazı öğretmenlerin diploma için 
vesikalık fotoğraf çekerek ekmeklerine 
mani olduğu bildirildi. Öğretmenlerin 
fotoğraf çekmelerine mani olunması için 

Milli Eğitim Gençlik ve Spor Müdürlüğü 
yetkililerinin duruma el koyması istendi. 
Geçim sıkıntısı ' çektiklerini dile getiren 
fotoğrafçılar, dükkan kirası, vergiler ve 
elektrik ücretleri altında ezildiklerini 
vurguladılar.

Öğretmenlerin okullarda fotoğraf çekmemesi istendi 

Gaziantep'in öncelikli 
ihtiyacının tartışılıp 
belirlenmesi gerekir 

Kurulduğu günden beri 
sağlık merkezi olarak hizmet 
veren, Gaziantep Üniversitesi 
Tıp Fakültesi Hastanesi'nin 
kendi binasına taşınmasıyla 
boşalan Kolejtepe'deki hastane 
binasının çocuk hastanesi ya da 
bir başka sağlık kurumu olarak 
hizmet vermesi gerektiğini 
yineleyen Prof. Dr. Kemal 
Bakır. "Sağlık Müdürlüğü, yerel 
yöneticiler, başhekimler, ilgili 
sivil toplum örgütleri bir araya 
gelip değerlendirme yapmalıyız. 
Gaziantep'in öncelikli ihtiyacı 
nedir? Burası ne olarak kalırsa 
hizmet verecek? Biz sadece 
burasının Çocuk Hastanesi 
yapılması konusunda ısrarcı 
değiliz. Fakat konumu, altyapısı, 
çevre düzeniyle, doğal ortamıyla 
hastane ya da bir başka sağlık 
ünitesi olarak kalması gerektiği 
inancındayız. Bu sadece bizim 
değil, tüm Gaziantepliler 
‘in düşüncesi. Gaziantepli 
‘ye rağmen Gazianteplinin 
hastanesi başka bir alanda 
değerlendirilmemelidir" diye 

konuştu. 
Başbakan'a anlatacak 

fırsat bulunamadı 
Kolejtepe'deki hastane 

binasının sağlık amaçlı 
kullanılması konusunda 
mücadelelerini sürdüreceklerini 
vurgulayan ve konuyu Başbakan 
Erdoğan'a anlatacak ortamı 
bulamadıklarından yakınan 
Bakır, "İnanıyorum ki konu 
iyi anlatılabilseydi, Başbakan 
Erdoğan da buranın sağlık 
alanında kullanılmasını 
isteyecekti. Ben konunun 
Erdoğan'a yeterince anlatılmadığı 
kanaatindeydim. Bu nedenle de 
Erdoğan Gaziantep'e geldiğinde 
anlatmak istiyordum. Ancak bu 
ortamı yakalayamadığım için söz 
etme fırsatı bulamadım. Ancak 
Oda olarak bu konuda amaca 
ulaşabilmek ve yerel yönetimleri 
Gazianteplinin menfaati 
doğrultusunda davranmaya 
zorlamak amacıyla elimizden 
gelen gayreti göstereceğiz" 
dedi. Bakır, Kolejtepe'deki 
hastane binası için nasıl bir 
yol izleyeceklerini yöne tim 
kurulu toplantısında konuşup 
tartışacaklarını sözlerine ekledi.

Kolejtepe'de ne yapılması Kolejtepe'de ne yapılması 
gerektiği halka sorulsun!.. gerektiği halka sorulsun!.. 

Gaziantep-Kahramanmaraş Tabip Odaları Başkanı Prof. Dr. Kemal Bakır, Şahinbey Belediye 
Başkanı Ömer Can'ın, Gaziantep'te önemli ölçüde yatak sıkıntısı olduğu halde, Sağlık 
Bakanlığı'ndan nikah salonu yapmak için aldığı Kolejtepe'deki hastane binasının mutlaka bir sağlık 
kurumu olarak değerlendirilmesi konusunda tüm Gazianteplilerin hem fikir olduğunu söyledi. 
Halkın oylarıyla seçilmiş bir belediye başkanının halkın istek, ihtiyaç ve eğilimlerine karşı duyarlı 
olması gerektiği hatırlatılarak, “Gaziantepli ‘ye rağmen, Gazianteplinin malı onun isteği dışında 
değerlendirilmemelidir. Kolejtepe'deki binanın ne yapılacağı Gazianteplilere sorulsun" denildi.

İş-Kur Gaziantep İl 
Müdürü Tamer Özükan, 
AB'nin 32 milyon Avro 
hibe bütçeli Aktif İşgücü 
Programları Projesi ile 
finansmanına destek 
sağlanan 190 projeden 
ikisinin Gaziantep'te 
uygulanacağını 
söyledi. Bu projelerin 
Gaziantep Sanayi 
Odası'nca yürütülecek 
"Halı Desinatörlüğü 
ve Gaziantep Ticaret 
Odası'nca yürütülecek 
"Gıda Hijyeni ve Halı 
Deseni Tasarımcılığı" 
olduğunu kaydeden 
Özükan, açıklamasını şöyle 
sürdürdü: "Türkiye'nin 
öncelikli sorunları 
arasında bulunan işsizliğin 
azaltılmasında en önemli 

görev kurumumuza 
düşüyor. AB Aktif İşgücü 
Programları Projesi İş-Kur 
Genel Müdürlüğü'nün AB 
ile imzaladığı sözleşme 
çerçevesinde yürütülüyor. 
Gaziantep'te uygulanacak 
2 proje için yaklaşık 
400 bin Avro kaynak 
harcanacak. Projelerden 
öncelikle İş-Kur'a kayıtlı 
genç kızlar ve özürlüler 
yararlanacak. Eğitim 
amaçlı projelerden 
yararlanacaklar meslek 
yanında para da 
kazanacak. Hiç işi olmayıp 
da projeden yararlananlara 
günde 8 Avro, işsizlik 
sigortası uygulamasından 
yararlanıp da projeden 
yararlananlara günde 4 
Avro ödenecek.”

"Aktif İşgücü Programları Projesi'nden 
Gaziantep'te 240 kişi yararlanacak 
Türkiye İş-Kurumu'nun (İş-Kur) Avrupa 

Birliği'nin (AB) parasal desteğiyle yürüttüğü 
"Aktif İşgücü Programları Projesi’nden 
Gaziantep'te 240 kişi yararlanacak. 

Seçme seçilme hakkına kavuşup da 
Başbakan olan bir kişinin varlık sebebi 
olan Cumhuriyet Halk Partisi'nin 
geçmişine dil uzatma hakkına sahip 
olmadığını belirten CHP İl Başkanı 
Duran Ergetir, Başbakan Erdoğan'ın 
Türkiye halkından özür dilemesi 
gerektiğini söyledi. Erdoğan'ın 
"CHP'nin kendisi leke, tarihi leke" 
şeklindeki açıklamasını kınayan 
CHP'liler, AKP il binasına siyah çelenk 
bıraktı.

"Koltuğun şımarttığı 
Erdoğan ne dediğini bilmiyor" 
Erdoğan'ın bulunduğu koltuğu 

taşıyamayıp ayaklarının yerden 
kesildiğini, bu nedenle de ne dediğini 
bilmeden, sözlenin ne anlama 
geldiğini düşünmeden konuştuğunu 
belirten Ergetir, "Başbakan R. Tayyip 
Erdoğan'ın yapmış olduğu CHP'ye 
yönelik çirkin sözlerle açıklamalarını 
şiddetle kınıyoruz. Tüm dünya 
biliyor ki Başbakan Erdoğan bugün o 
koltukta oturuyorsa bu geçmişine dil 
uzattığı CHP'nin kurtuluş mücadelesi 
sayesindedir" dedi. 

"Varlık nedeni olan kurucu 
partiye dil uzatıyor" 

Ergetir, "Erdoğan diyor ki 
CHP'nin tarihi leke, geçmişi leke 
Doğrusunu söylemek gerekirse, 
Türkiye Cumhuriyeti'nde böyle 
sözler duyacağımıza inanamazdık. 
CHP, Mustafa Kemal Atatürk ve 
arkadaşlarının partisidir. Halkın 
bağrından, istiklal mücadelesinden. 
Müdafa-ı Hukuk Cemiyeti'nden 
doğmuş ve Türkiye Cumhuriyeti'ni 
kurmuş olan bir partidir. Bir siyasetçi 
nasıl olur da varlık sebebi olan bir 

kurucu partiye tarihi lekeli, geçmişi 
lekeli' diyebilir?" şeklinde açıklama 
yaptı. 

"Erdoğan, özür dilemeli" 
"Geçmişinde Arabistan'daki Hikmet 

yar çadırlarında diz çöken ve kula 
kulluk eden bir zihniyet, CHP'ye dil 
uzatamaz" diyen Ergetir, "CHP'nin 
geçmişinde taliban izleri yoktur. 
Taliban ve onlar gibi düşünenlere 
karşı mücadele vardır, eğer leke bu 
ise biz bu lekeyi ömür boyu taşımaya 
hazırız. Erdoğan derhal bir açıklama 
yapmalı ya CHP tarihinin lekeli olduğu 
görüşünde ısrar ederek bu sözünün 
sonuçlarına katlanmalı ya da bütün 
Türkiye'den ve Cumhuriyet Halk 
Partisi'nden özür dilemelidir" diye 
konuştu. 

Halk için değil 
rant için çalışıyorlar 

AKP'nin merkezi hükümette ve 
yerel yönetimlerde halkın büyük 
bölümünün oyunu almasına rağmen 
halk için değil, menfaat çevreleri 
için hizmet ürettiklerini dile getiren 
Ergetir, "AKP Hükümeti iki buçuk 
yıllık dönenimde halk için bir tek 
icraat gerçekleştirmediler. AKP'nin 
genel merkezindeki bu düşünce 
yerel yönetimlere de yansıyor. İşte 
bunun en somut örneklerinden biri 
yıllardır hastane olarak kullanılan 
Kolejtepe'deki binanın nikah salonu 
olarak kullanılmak istenmesi. Hastane 
olarak kullanıldığında Gazianteplinin 
menfaatine olacak bir yeri bir avuç 
insan için gasp etmek istiyorlar. 
Dolayısıyla iktidarın gücünden 
yararlanarak yetkisini kötüye 
kullanıyor" dedi.

“İktidarın gücünü arkasına 
alan yerel yönetimler, yetkisini kötüye kullanıyor”

CHP, muhalefet 

olduğunu 

hatırladı
Halk için değil 

rant için çalışıyorlar 
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CHRISTOF COLOMB’UN 
YUMURTASI VE ARSAN 

SEYAHAT MERKEZİ

Köşe Taşı 

Ayşe Nur Yılmazer / Turizmci
ayseyilmazer@arsan.com.tr 

15 Eylül Pazar günü, Güneydoğu 
Anadolu’nun ilk seyahat acentası olan Arsan 
Seyahat Merkezi, 38. yılını doldurdu ve 39. 
yıldan gün almaya başladı.

Kuruluş öykümüz çok sürükleyici bir film 
tadında. 1618 sayılı kanun gereği Turizm 
Bakanlığı bünyesinde kurulması gereken 
bölgenin ilk seyahat acentasının kuruluş 
evraklarının hazırlanmasından bakanlık 
onayına kadar geçen serüven, gerçekten, 
inanılmaz keyifli ve bir o kadar da zorlayıcı 
olmuştu. Bünyesinde hiç acenta olmayan ve 
acenta kuruluşuyla ilgili en ufak bir deneyimi 
olmayan ancak bir acenta açılması için var 
gücüyle destek sağlayan bir il müdürlüğü, 
Gaziantep’e bir acenta açılmasının çok da 
gerekli olmayacağını düşünen bir takım 
insanların direncine rağmen, 15 Eylül 1986 
günü acenta işletme belgemizi aldık.

Bölgenin sanayiden başka bir ticari 
değerinin olmadığını düşünen bazı meslek 
odaları, kurumlar ve insanlara rağmen 
yapılan çok ciddi ve yıllara yayılan bir dizi 
profesyonel tanıtımla bölgede “konaklamalı 
bir turizm destinasyonu “ yaratmanın 
onurunu yaşadım. Üstelik bu destinasyon 
sadece gastronomisi ve etnografyasıyla 
değil, muhteşem bir arkeolojik zenginliğiyle 
de kültür turizm pazarında en üst sıralara 
kuruldu. 

Her fırsatta böyle bir sektör yaratmanın 
gururuyla öykümüzü anlattım. Bazıları 
“Nedir yani, bir acenta kurmayı neden 
böyle abartıyorsunuz?” anlamında imada 
bulundukça aklıma hep  Kristof Kolomb'un 
yumurtası geliyor. 

Önce sizlere Kristof Kolomb’u anlatayım: 
Kristof Kolomb (Cristoforo Colombo), 
1451'de Cenova, İtalya'da doğmuş bir denizci 
ve kaşif.  Yoksul bir ailenin oğlu. Uzun yıllar 
yaşadığı Lizbon’da gemilere ve gemiciliğe 
ilgi duymaya başlamış. Gökbilim, tarih ve 
coğrafyaya duyduğu ilgiyi okuduğu kitaplarla 
zenginleştirmiş. Gençliğinde İspanya’ya 
taşınarak katıldığı seferlerde deneyim 
kazanmış, harita yapmayı, gemi kaptanlığını 
öğrenmiş. 

Yaşadığı dönemde Hindistan ve Çin’den 

Avrupa’ya karşılıklı çalışan ticaret yolları 
İtalyanların ve Osmanlı’nın elinde olduğu 
için, yeni bir yol keşfetme tutkusuyla yanıp 
tutuşuyormuş.

Doğudaki bu ülkelere sürekli batıya 
giderek daha kısa bir deniz yoluyla ulaşmayı 
umuyormuş çünkü dünyanın yuvarlak 
olduğu artık o yıllarda bilinen bir gerçekmiş. 
Bilinmeyen konu dünyanın çevresinin ne 
kadar olduğu imiş. Kolomb belli haritaları 
inceleyerek matematik hesaplar yapmış ama 
finansal desteğe de ihtiyacı varmış. Neticede 
İspanya Kralı Ferdinand ve Kraliçe Isabella 
ikna olmuşlar ve Kolomb’un ele geçireceği 
ganimetin % 10unu almak koşuluyla 
yardımcı olacaklarını söylemişler.

Kolomb, önce San Salvador’u, sonra da 
Küba’yı keşfetmiş. Yepyeni bir kıtaya değil 
de Hindistan’a geldiğini düşünerek yerli 
halka “Hintliler “ ( indians) demiş. O sebeple 
kızılderililerin İngilizcesi hala “İndians” 
dır. Kolomb İspanya’ya dönüşünde büyük 
bir törenle karşılanmış. Daha sonra da 
keşiflerine devam etmiş. Kolomb’un en 
önemli özelliğinin kendisinden önce de 
sonra da hiçbir kaşifin yapamadığı bir şeyi 
yapmış olması olduğunun altını çizmeliyim: 
Birbirinden habersiz yaşayan iki dünyayı 
birleştirerek küreselleşmeyi başlatması 
ve dünyayı tek bir dünyaya çevirmesi  
Kolomb’un en büyük başarısı olmuş. 

Gelelim Kristof Kolomb’un yumurtasına: 
Bazı İspanyol soyluları bu halka mensup 
denizcinin kahraman ilan edilip, sarayda 
ağırlanmasına içten içe kızıyor ve gemiye 
binen herkesin Amerika’yı zaten bulacağını 
söylüyorlarmış.

Sarayda verilen bir yemekte yine bu alaycı 
konuşmaya muhatap olan Kolomb, haşlanmış 
ama soyulmamış bir yumurta getirmelerini 
istemiş ve soylulardan herhangi bir destek 
olmadan bu yumurtayı dik tutmalarını 
istemiş. Elbette hiçbiri bunu başaramamış. 
Kristof Kolomb yumurtanın altını hafifçe 
çatlatmış ve masanın üstüne dik durumda 
bırakmış. Böylece çok basit bir çözümle, 
önemli olanının nasıl yapılacağını bilmek 
olduğunu herkese göstermiş. Bu hikâye de bir 
problemi çözmenin kolay olabileceğini ama 
doğru yaklaşımı bulmanın önemli olduğunu 
anlatmak için kullanılan bir metafor olarak 
sürekli kullanılmış. Gerçekten de herhangi 
bir sorunu çözmek, doğru 
düşünüldüğü zaman çok 
zor olmayabilir. Önemli 
olan ilkleri yaparak iz 
bırakabilmektir.

Eğitim emekçileri, demokratik 
kitle örgütleri ve velilerimizle 

birlikte tüm alanlardayız
Türkiye genelinde alanlarda 

olduklarını dile getiren Arpat, 
‘’Okullarda gerekli hijyenin 
sağlanması, temizlik sorunlarının 
giderilmesi, okulların daha güvenli 
olması, iş gücü uyum protokolünün 
iptal edilmesi, temizlik ve güvenlik 
personeli ihtiyacının kalıcı kadrolu 
personelle sağlanması için eğitim 
emekçileri, demokratik kitle 
örgütleri ve velilerimizle birlikte tüm 
alanlardayız’’ şeklinde konuştu. 

Çocuklarımızın yetiştirildiği 
okullar tam anlamıyla kaderine 

terk edilmiş durumda
‘Aydınlık yarınlarımızın güvencesi 

çocuklarımızın yetiştirildiği okullar 

tam anlamıyla kaderine terk edilmiş 
durumda’ diyen Arpat, ‘’Yıllardır 
okulların temizlik ve güvenlik 
ihtiyaçlarının giderilmesi için işinin 
uzmanı insanların kadrolu biçimde 
istihdam edilmesi gerektiğinin 
altını çiziyoruz. Özellikle pandemi 
sürecinde okulların hijyenik 
olmasının önemi herkesçe kavranmış 
olmasına rağmen ve okullarımızda 
artan şiddet olayları koca bir tehlike 
olarak gözümüzün önünde büyürken 
Millî Eğitim Bakanlığı bu sorunlar 
karşısında bugüne dek bir çözüm 
iradesi göstermedi’’ eleştirisini yaptı. 

Bakanlık, artık okulların 
temizliğinden tamamen elini çekti
Arpat, ‘’Okulların sabun, tuvalet 

kâğıdı gibi hayati ihtiyaçlarını 
bile gideremeyip bu ihtiyaçları 

velilerin sırtına yükleyen bakanlık, 
artık okulların temizliğinden 
tamamen elini çekti. Eğitim-İş 
olarak Milli Eğitim Bakanı Yusuf 
Tekin hakkında görevi ihmalden 
suç duyurusunda bulunduk. Dün 
bu konuda farkındalık yaratmak, 
kamuoyunu bilgilendirmek için 
sosyal medyada seferberlik başlattık. 
Bugün okullarımıza ‘Sağlıklı eğitim, 
güvenli okul’ kokartlarıyla giderek 
işyerlerimizi eylem alanımız yaptık’’ 
açıklamasını yaptı.

Sadece yargı alanında değil her 
alanda mücadelemizi sonuna dek 

sürdüreceğiz
Okula gelirken hangi hastalığı 

kapacaklarını, kim tarafından 
şiddete uğrayacaklarını düşünmek 
istemediklerini sözlerine ekleyen 

Eğitim İş Sendikası Gaziantep Şube 
Başkanı Ali Arpat, konuşmasını 
şöyle sürdürdü: ‘’Sağlıklı eğitim ve 
güvenli okul, eğitim emekçileri için 
de öğrencilerimiz için de bir haktır, 
bu haktan vazgeçmeyeceğiz. Kendi 
lükslerini ‘İtibardan tasarruf olmaz’ 
tekerlemesiyle örtmeye çalışanlara, 
bir ülke için okulların pislik içinde 
olmasından, 3. sayfa haberlerinin 
rutin mekânları haline gelmesinden 
daha büyük bir itibarsızlık olmaz 
diyoruz. Milli Eğitim Bakanı Yusuf 
Tekin’e sesleniyoruz; hamaseti 
bırakıp görevinizi yapın. Bilin 
ki bu konunun unutulmamasını 
sağlayacağız. Sadece yargı alanında 
değil her alanda mücadelemizi 
sonuna dek sürdüreceğiz.’’ Haber 
Merkezi 

Çocuklarımızın geleceği, güvenliği ve 
sağlığı siyasi hesaplara kurban edilemez

Ücretimiz yüksek enflasyon 
karşısında azalmaya devam edecek

28 haftadır Türkiye’nin dört bir 
yanında, Aile Sağlığı Merkezi (ASM) 
önlerinde, hastane bahçelerinde, vergi 
dairesi kapılarında ‘Vergide Adalet 
İstiyoruz’ sloganlarıyla seslerini 
duyurmaya çalıştıklarını ve mücadele 
etmekten başka çarelerinin kalmadığına 
dikkat çeken Oktay, ‘’Hazine ve Maliye 
Bakanı Mehmet Şimşek’in vergide 
adaleti sağlayacağız demesinden sonra 
ücretlilerden yapılan vergi kesintileri 
devam ediyor. Önümüzdeki 5 ay 
boyunca kesilen vergilerin oranı artacak 
ve ücretimiz yüksek enflasyon karşısında 
azalmaya devam edecek’’ şeklinde 
konuştu. 

Çalışanlara düşük ücret 
yüksek vergi kesintisi uygulamak 

haksızlık değil mi?
‘Biz hastalarımızla konuştuğumuzda 

yaşadıkları yoksulluğun nasıl 
derinleşip halkı etkilediğine şahit 
oluyoruz’ ifadelerini kullanan Oktay, 

‘’Meslektaşlarımızla konuştuğumuzda, 
bordrolarımıza baktığımızda her geçen 
ay nasıl yoksullaştığımızı anlıyoruz. 
Büro Emekçileri Sendikası Araştırma 
Merkezi (BES-AR) 2024 Eylül açlık ve 
yoksulluk sınırı verilerine göre, sağlıklı 
beslenmenin maliyetinin günlük 890 
lirayı geçtiği, yoksulluk sınırının 73 bin 
651 TL çıktığı bir dönemde, çalışanlara 
düşük ücret yüksek vergi kesintisi 
uygulamak haksızlık değil mi?’’ diye 
sordu. 

Vergi gelirlerinin yüzde 80’i sabit 
gelirlilerden alınıyor

Vergi gelirlerinin yüzde 80’inin sabit 
gelirlilerden alındığını belirten Oktay, 
‘’Okulların açıldığı bu günlerde, sınıfları, 
tuvaletleri temizleyen çalışanların 
tasarruf tedbirleri gerekçesiyle 
işten çıkarıldıklarını, öğrenci ve 
öğretmenlerin sağlıksız ortamda eğitime 
başladıklarını eğitimci ve öğrenci 
hastalarımızdan öğreniyoruz. Buradan 
tüm milletvekillerimize sesleniyoruz; 
Ekim ayında TBMM açıldığında vergide 

adaleti sağlamak, sabit gelirlilerin, 
ücretlinin sırtına yüklenen yükün 
azaltılması için ne yapacaksınız? 
Gelirde ve Vergide adalet için sesimizi 
duyuracak mısınız? Bu adaletsizliğin 
ve haksızlığın sona ermesi için çaba 
gösterecek misiniz?’’ ifadelerini kullandı. 

Yüzde 35 vergi 
kesintisinden vazgeçilmeli

Yüzde 35 vergi kesintisinden 
vazgeçilmesi çağrısı yapan Oktay, 
‘’Adaletsiz ve eşitsiz vergi uygulamasına 
karşılık her ay sabit kalmak koşuluyla en 
fazla yüzde 15 vergi kesinti oranlarının 
hayata geçirin. Aile hekimliği emekçileri 
ve tüm sağlık emekçileri olarak 28 
haftadır sürdürdüğümüz “Vergide 
Adalet İstiyoruz” eylemlerimizi her 
çarşamba olduğu gibi taleplerimiz 
karşılanana dek sürecek. Vazgeçmiyoruz, 
Israr ediyoruz. Toplumun sağlık 
hakkı ve sağlık emekçilerinin hakları 
için sürdürdüğümüz mücadelemize 
halkımızın destek olacağına inanıyoruz’’ 
dedi. 

Sabit gelirliler, enflasyon ve 
ekonomik krizin yükü altında eziliyor

TÜİK, 2021-2023 yıllarına ilişkin 
hayat tabloları verilerini açıkladı. 
Buna göre; yeni doğmuş bir bireyin 
mevcut ölümlülük risklerine maruz 
kalması durumunda yaşaması 
beklenen ortalama yıl sayısı olarak 
tanımlanan doğuşta beklenen 
yaşam süresi, Türkiye'de 2020-2022 
döneminde 77,5 yıl iken, 2021-2023 
döneminde 77,3 yıl oldu. Türkiye'de 
2020-2022 döneminde erkeklerde 
74,8 yıl olan doğuşta beklenen yaşam 
süresi, 2021-2023 döneminde 74,7 
yıl, kadınlarda ise 80,3 yıl iken 80 yıl 
oldu. Erkekler ve kadınlar arasındaki 
doğuşta beklenen yaşam süresi farkı 
5,3 yıl oldu.

50 yaşında bir kişinin kalan 
yaşam süresi ortalaması 30,1 yıl

Çalışma çağının başlangıcı olan 15 
yaşındaki kişilerin ortalama kalan 
yaşam süresi 63,5 yıl oldu. Erkekler 
için bu süre 60,9 yıl iken kadınlarda 
66,1 yıl oldu. 30 yaşında olan bir 
kişinin kalan yaşam süresi ortalama 

49,1 yıl oldu. Erkekler için bu süre 
46,6 yıl iken, kadınlarda 51,5 yıl 
oldu.

Türkiye genelinde, 50 yaşında 
olan bir kişinin kalan yaşam süresi 
ortalama 30,1 yıl oldu. Erkekler 
için bu süre 27,8 yıl iken kadınlarda 
32,3 yıl oldu. Türkiye'de 2021-2023 
dönemi hayat tabloları verilerine 
göre, 65 yaşında olan bir kişinin 
kalan yaşam süresi ortalama 17,4 yıl 
olarak hesaplandı. Erkekler için bu 
süre 15,7 yıl iken, kadınlarda 19 yıl 
oldu.

En fazla nüfusun bulunduğu 
İstanbul, doğuşta beklenen yaşam 
süresinde 78,6 yıl ile Türkiye 
ortalamasının üstünde yer aldı.

Bu değer, erkeklerde 75,8 yıl iken, 
kadınlarda 81,3 yıl oldu. Doğuşta 
beklenen yaşam süresinde Ankara 
79,2 yıl ile Türkiye ortalamasının 
üstünde yer aldı. Bu değer, 
erkeklerde 76,5 yıl iken kadınlarda 
81,8 yıl oldu.t24

Yaşam süresi en düşük 
iller Kilis ve Antep oldu

Oba Makarnacılık, Sakarya 
Hendek'teki makarna fabrikasında 
meydana gelen patlamanın ardından, 
satışların yaklaşık yüzde 30'unu 
gerçekleştiren tesisin üç ila altı aydan 
önce üretime tekrar geçemeyeceğini 
açıkladı.

Tesiste meydana gelen patlama ve 
sonrasında meydana gelen yangında 
bir kişi hayatını kaybetti. Şirket 
tarafından KAP'a yapılan açıklamaya 
göre yaralanan 13 kişinin tedavisi 
devam ediyor.

Oba Makarnacılık tarafından KAP'a 
yapılan açıklamaya göre şirketin iki 
imalat tesisinden biri olan Hendek 

tesisinde üretimin durması nedeniyle 
satışların yaklaşık yüzde 30, üretimin 
ise yaklaşık yüzde 35 düşeceği 
öngörüldü.

Hasarın belirlenmesi için sigorta 
şirketinin çalışma yürüttüğü belirtilen 
açıklamada, fabrikanın kâr kaybı 
dahil olmak üzere "tam kapsamlı 
sigorta" altında bulunduğu ifade 
edildi.

Açıklamada, "Şirket sektörde 
yaklaşık 60 yıllık bir geçmişe ve 
tecrübeye sahip olup; teknik ve mali 
bakımdan yatırımları mümkün olan 
en kısa sürede tamamlayabilme 
kapasitesine sahiptir" denildi.t24

Oba Makarna’da patlama 
nedeniyle 3-6 ay üretim duracak

#OteldeSefaFabrikadaCefa 
#AkcanlarİşçisiHakkınıAlacak 
etiketiyle X sosyal medya 
platformundan başlatılan boykot 
eylemine EMEP Antep Milletvekili 
Sevda Karaca, EMEP Genel Başkan 
Yardımcıları Levent Tüzel ve 
Arzu Erkan, DEM Parti PM Üyesi 
Mehmet Bozgeyik, DİSK Sosyal İş, 
DİSK Limiter İş, Umut Sen, Türkiye 
İşçi Partisi (TİP), yazar Seray 
Şahiner ve çok sayıda X kullanıcısı 
destek verdi.

BİRTEK SEN'den yapılan 
açıklamada şöyle denildi:

"Dayatılan kölelik koşullarına 
itiraz ettikleri için, yıllardır 
çalıştıkları, emek verdikleri 
işyerinden tazminatsız işten atılan 
#AkcanlarTekstil işçileri 32 gündür 
direniyor. Akcanlar işçisi sadece 
hakkını istiyor. İşçilere artık ve 
kokmuş yemeklerin gönderildiği, 
işçilerin önünde darp edilerek 
ters kelepçeyle gözaltına alındığı, 
Akcanlar patronuna ait Gaziantep 
Divan Otel ve Grand Hotel’e yönelik 
sosyal medya kampanyasına siz de 
destek olun. İşçilerin boğulmak 
istenen sesine ses olun. Akcanlar 
işçisi hakkını alacak"

Antep 5'inci Organize Sanayi 
Bölgesi’nde (OSB) üretim yapan 
Akcanlar Tekstil fabrikası işçileri, 
vergi kesintilerine ve işveren 
tarafından kısa süre önce getirilen 
yedili çalışma sistemine karşı 17 
Ağustos günü iş bırakma eylemine 
giderek üretimi durdurmuştu. 
Bunun üzerine işveren, iş bırakan 
90 işçiyi önce kod 46, daha sonra da 
işsizlik maaşı almamaları için kod 
22'yle işten çıkarmıştı.

28 Ağustos'ta işveren ait Divan 
Otel önünde eylem yapmak isteyen 
31 işçi, BİRTEK SEN Genel Başkanı 
Mehmet Türkmen ve Sendika 
Örgütlenme uzmanı Mazlum 
Ayçiçek ile birlikte gözaltına 
alınmış ve gece saatlerinde serbest 
bırakılmıştı. Müdahale sırasında yere 
yatırılan ve ters kelepçeyle gözaltına 
alınan işçi Baturay Büyükkızıldağ'ın 
ise dikişleri patlamıştı.

7 Eylül'de kent merkezinde, 13 
Eylül'de ise Başpınar OSB'de aileleri 
ile birlikte eylem yapan işçiler, dün 
de (16 Eylül) direnişteki Fernas 
işçileri ile birlikte Ankara’da, 
Çalışma Bakanlığı'nın önünde eylem 
yapmıştı. artıgerçek

'Otellerde sefa 
fabrikada cefa'Mevcut ekonomik koşullar ve küresel 

sorunlar karşısında firmaların türlü 
zorluklarla faaliyetlerini sürdürdüklerini 
ifade eden Konukoğlu, üretim, 
ihracat, yatırım ve istihdamdaki 
sürdürülebilirliğin önemine vurgu yaptı.

Avrupa Birliği ülkelerinde ve özellikle 
Almanya’da yaşanan sıkıntılara değinen 
Konukoğlu, Almanya’nın gıdadan 
giyime kadar en büyük tedarik sağladığı 
ülkelerin başında Türkiye’nin geldiğini 
belirterek, “Bu sebeple Almanya başta 
olmak üzere İspanya ve Fransa’daki 

sorunların pazarımız olan diğer 
AB ülkelerine de yayılmamasını 
diliyoruz. Maalesef, Suriye, Irak ve 
bölge ülkelerindeki yaşanan sıkıntılar 
ve Rusya-Ukrayna savaşı ticaretimizi 
olumsuz etkiliyor. Ancak sanayiciler 
olarak biz şartlar ne olursa olsun 
mücadelemizi sürdürüyoruz” dedi.

Türkiye ekonomisinde yaşanan 
gelişmelerle ilgili de değerlendirmelerde 
bulunan Konukoğlu, “Hazine ve Maliye 
Bakanımız Sayın Mehmet Şimşek’in 
de belirttiği gibi 2025 yılının ikinci 

yarısında ekonomide bir rahatlama 
bekleniyor. Enflasyon konusu çok 
önemli ve dezenflasyonun devamlılığı 
için mücadele ediliyor” ifadelerini 
kullandı.

Avrupa Merkez Bankası'nın faiz 
indirimlerinin ardından ABD tarafında 
da faiz indirimi beklentisine dikkati 
çeken Konukoğlu, faiz oranlarının 
yüksek olduğuna işaret ederek, faiz 
indirim kararlarının süreç içeriisnde 
olumlu yansımalarının olacağını 
sözlerine ekledi. Haber Merkezi

Pazar sıkıntısının, diğer AB ülkelerine yayılmamasını diliyoruz

 ‘Sektörel bir tartışmanın, sektörün 
hak etmediği bir seviyeye gelmiş olması, 
arzu edeceğimiz bir durum değil’ Kılınç, 
sektörel konuları tartışabilmek için bilgi 
sahibi olmak gerektiğinin altını çizdi. 
‘’Bakan, bunca yıl bakanlık yapmasına 
rağmen, STK’larla kamu kurumu 
niteliğinde meslek örgütü arasındaki 
farkı ayırt edemiyor. Turizmde on 
beş bin üyeli bir meslek örgütü olan 
TÜRSAB, dünya çapında bilinen ve 
örnek gösterilen en büyük turizm 
örgütü. Kamu kurumu niteliğindeki 
meslek birliğimizi önemsizleştirme ve 
sıradanlaştırma gayretiyle derneklerle 
bir tutmak, eğer kasıtlı yapılmıyorsa, 
cahillik’’ ifadelerini kullandı. 

Kılınç, ‘’Bakan, "Mecbur olmasa kimse 
TÜRSAB’a üye olmaz" demiş. Ticaret 
Odalarına, Barolara velhasıl benzeri 
meslek örgütlerine üyelik kanun gereği. 
Tıpkı turizm tesislerinin Bakanlığımıza 
bağlı olmaları gibi. Kendisine sormak 

lazım; eğer belge alma zorunluluğu 
olmasaydı, bir tek turizm tesisi 
bakanlıktan belge alır mıydı? Bakan’a, 
dükkânı gibi çalıştırdığı TGA’ya ödeme 
yapmayı neden gönüllülük esasına 
bağlamadığını da ayrıca sormak 
gerekiyor’’ şeklinde konuştu. 

Bakan’ın ‘TÜRSAB kokuşmuş’ 
sözüne cevap veren Kılınç, ‘’Bunca 
zorlama denetimlere rağmen bizde 
bulamadığınız o ‘Kötü kokular’ 
esas sizin bakanlık döneminizde 
şirketlerinize verdiğiniz tahsislerden 
ve sağladığınız avantajlardan 
kaynaklanıyor olabilir mi? Açıkçası 
bu ölçüsüz ve nezaketsiz çıkışlarınızın 
neyin hazırlığı olduğunu, neyin işaret 
fişeği olduğunu merak ediyoruz. 
Anlaşılıyor ki, Bakan şahsi saplantısı 
olan TÜRSAB’ı bölme ve yok etme 
projesinden vazgeçmemiş ve yeni bir 
atağa hazırlanıyor’’ tespitini yaptı.’ 
Haber Merkezi 

Turizm sektörü üzerindeki tahakküme boyun eğemeyeceğiz


